

# SERIESLY BERLIN PREMIERES

15 – 18  
SEPTEMBER  
2025



Season\_02

**MBB**  
Medienboard  
BerlinBrandenburg



**DEADLINE**

# OH, OTTO!

CREATED BY  
STIJN VAN KERKHOVEN

PRODUCED BY  
EYEWORKS FILM &  
TV DRAMA

## FLANDERS

### MASTERS IN STORYTELLING



FLANDERSMASTERS.BE



flanders  
image

SCREEN  
FLANDERS

# SERIESLY BERLIN PREMIERES OFFICIAL PARTNERS

FUNDED BY

**MBB**  
Medienboard  
BerlinBrandenburg

MAIN PARTNER



Fotografiska  
Berlin

MEDIA PARTNER

DEADLINE

HOTEL PARTNER



CULINARY PARTNER



PROGRAM PARTNERS

DOXUMENTALE

fantasy  
filmfest

INSTITUTIONAL SUPPORT



flanders  
image

# 01

## THE FESTIVAL

Who doesn't know them, those iconic series that carried us through childhood, opened up new worlds in our teenage years, and now wait for us after work to be binged with a frozen pizza. That's exactly why we love series. At Seriesly Berlin we celebrate them together with four days of premieres on the big screen.

This year, the festival brings eight selected series from around the world to the cinema. From the mysterious disappearances of infants in remote Kazakh villages, which may be the work of a spirit or perhaps not, to the journey of self-discovery of a young queer person in Berlin's vibrant ballroom community.

These series invite you to dive into complex worlds and experience stories you may not often get to see. We wish you lots of fun watching and welcome you to Seriesly Berlin.

FURTHER INFORMATION ON THE FESTIVAL AND TICKETS  
ON [SERIESLYBERLIN.COM](http://SERIESLYBERLIN.COM)

# 01

## DAS FESTIVAL

Wer kennt sie nicht, unvergessliche Serien, die uns durch die Kindheit begleitet haben, die uns als Teenager neue Welten eröffneten und die heute nach der Arbeit auf uns warten, um mit einer TK-Pizza gebinged zu werden. Genau deswegen lieben wir Serien. Bei Seriesly Berlin feiern wir sie gemeinsam: Vier Tage lang Premierenvorführungen auf der großen Leinwand.

Dieses Jahr bringt das Festival acht ausgewählte Serien aus aller Welt ins Kino. Vom mysteriösen Verschwinden von Kindern in abgelegenen kasachischen Dörfern, für das vielleicht ein Geist verantwortlich ist, bis hin zur Selbstfindung eines jungen queeren Menschen in der pulsierenden Ballroom-Community Berlins.

Die Serien laden dich dazu ein, in komplexe Welten einzutauchen und Geschichten zu erleben, die du so vielleicht nicht so oft siehst. Wir wünschen dir viel Spaß beim Serienerlebnis im Kino und heißen dich willkommen bei Seriesly Berlin.

WEITERE INFORMATIONEN ZUM FESTIVAL UND TICKETS  
UNTER [SERIESLYBERLIN.COM](http://SERIESLYBERLIN.COM)

# 02

## SCREENING TIMES VORFÜHRZEITEN

### PUBLIC SCREENINGS

15. SEP  
MONDAY  
MONTAG

**MOLOCH FILES**  
7 – 8 PM  
Hackesche Höfe Kino

16. SEP  
TUESDAY  
DIENSTAG

**ABSOLUTE HUNDRED**  
7 – 8:30 PM  
Colosseum Filmtheater

7 PM  
8 PM  
9 PM  
10 PM

**INUIT MAKERS**  
8:30 – 10 PM  
Hackesche Höfe Kino

**EVE'S RIB**  
8 – 9:15 PM  
Colosseum Filmtheater

**KAZAKH SCARY TALES**  
9 – 10 PM  
Colosseum Filmtheater

7 PM  
8 PM  
9 PM  
10 PM  
11 PM

17. SEP  
WEDNESDAY  
MITTWOCH

**HOUSE OF BELLEVUE**  
7:30 – 9 PM  
Fotografiska Berlin

18. SEP  
THURSDAY  
DONNERSTAG

**OH, OTTO!**  
7:30 – 8:45 PM  
Fotografiska Berlin

**GEORGE, UNTAMED SPIRIT**  
8:30 – 10:15 PM  
Hackesche Höfe Kino

Admission to the screenings is restricted to persons aged 18 and above /  
Einlass zu den Vorstellungen ab 18 Jahren



# 02

## SCREENING TIMES VORFÜHRZEITEN

SCREENINGS FOR ACCREDITED GUESTS  
AND ON INVITATION ONLY

15. SEP

MONDAY  
MONTAG

EVE'S RIB  
2:30 – 3:45 PM  
Soho House Berlin

16. SEP

TUESDAY  
DIENSTAG

KAZAKH SCARY  
TALES  
4:30 – 5:30 PM  
Soho House Berlin

MOLOCH FILES  
4:30 – 5:30 PM  
Soho House Berlin

17. SEP

WEDNESDAY  
MITTWOCH

OH, OTTO!  
3 – 4:15 PM  
Soho House Berlin

INIT MAKERS  
4:30 – 6 PM  
Soho House Berlin

18. SEP

THURSDAY  
DONNERSTAG

HOUSE OF  
BELLEVUE  
2 – 3:30 PM  
Soho House Berlin

ABSOLUTE  
HUNDRED  
4 – 5:30 PM  
Soho House Berlin



## ABSOLUTE HUNDRED (APSOLUTNIH STO) SERBIA / SERBIEN

Nineteen-year-old Sonja is a junior champion in shooting. Her mother lives abroad, and her father, a war veteran, has fallen so far into debt that he, Sonja, and her older brother may be forced out of their home. Her brother tries to solve the situation through shady dealings, but when he ends up witnessing a crime he becomes the target of a local thug. In order to protect her family, Sonja decides to take justice into her own hands.

Die neunzehnjährige Sonja ist Juniorenmeisterin im Schießen. Ihre Mutter lebt im Ausland, und ihr Vater, ein Kriegsveteran, hat sich so sehr verschuldet, dass er, Sonja und ihr älterer Bruder ihr Zuhause verlieren könnten. Ihr Bruder versucht, die Situation mit dubiosen Geschäften zu lösen, doch als er Zeuge eines Verbrechens wird, gerät er ins Visier eines lokalen Gangsters. Um ihre Familie zu schützen, beschließt Sonja, das Recht selbst in die Hand zu nehmen.

### DIRECTOR / REGIE:

Srdan Golubović  
Stefan Ivančić  
Katarina Mutić  
Nikola Stojanović

### WRITER / DREHBUCH:

Ivan Knežević  
Boris Grgurović  
Ljubica Luković  
Nada Petrović

### CAST:

Anita Ognjanović  
Boris Isaković  
Miodrag Dragičević  
Dejan Čukić

### GENRE:

Thriller, Drama

### BROADCASTER:

Telecom Serbia

### LANGUAGE / SPRACHE:

Serbian / Serbisch

### OV with English subtitles / OmeU

Admission to the screenings is restricted to persons aged 18 and above /  
Einlass zu den Vorstellungen ab 18 Jahren



## EVE'S RIB (LA COSTILLA DE EVA)

COLOMBIA / KOLUMBIEN

While a man who believes himself to be sent by God murders homosexuals across the city, a group of young people are discovering their sexuality. Gustavo is 17 and likes men, but his mother's religious customs contradict his desire. Fedro is openly gay and is bullied by his classmates. Lily, their teacher, will not rest until she catches the serial killer, as her brother is among the victims. And Sara is a transgender counselor who arrives at the school, breaking down accusations and prejudices.

Während ein Mann, der sich von Gott gesandt wähnt, in der Stadt Homosexuelle ermordet, entdeckt eine Gruppe junger Menschen ihre Sexualität. Gustavo ist 17 und fühlt sich zu Männern hingezogen, doch die religiösen Ansichten seiner Mutter stehen dem entgegen. Fedro lebt offen schwul, wird aber von seinen Mitschülern schikaniert. Lily, die Lehrerin der Jugendlichen, wird nicht ruhen, bis sie den Serienmörder fasst, der ihren Bruder getötet hat. Sara, eine trans Schulberaterin, kommt an die Schule und bricht mit Vorurteilen und Anschuldigungen.

PUBLIC

**16.09.** 8:00 - 9:15 PM  
Colosseum Filmtheater

ACCREDITED GUESTS & ON INVITATION

**15.09.** 2:30 - 3:45 PM  
Soho House Berlin

© Cónacavo Films



## GEORGE, UNTAMED SPIRIT

(LA REBELLE, LES AVENTURES DE LA JEUNE GEORGE SAND)  
FRANCE, BELGIUM / FRANKREICH, BELGIEN

© Jean-Philippe BALTEL

### DIRECTOR / REGIE:

James Camargo  
De Alba

### WRITER / DREHBUCH:

James Camargo  
De Alba

### CAST:

Gefferson Truyol  
Lola Díaz  
Carolina Gutiérrez  
Adal Canova

### GENRE:

Thriller

### BROADCASTER:

Colombian  
Television

### LANGUAGE / SPRACHE:

Spanish / Spanisch

OV with English  
subtitles /  
OmeU

Aurore Dupin escapes her violent husband and bourgeois roots to live freely in 19th-century Paris. Embracing Bohemian life, she publishes under the name George Sand and becomes the first woman to live off her writing. A feminist ahead of her time, she smokes, wears men's clothes, and loves passionately — from Musset to actress Marie Dorval. Her novels capture an era, but her true masterpiece is her life.

Aurore Dupin entkommt ihrem gewalttätigen Ehemann und ihren bürgerlichen Wurzeln, um im Paris des 19. Jahrhunderts frei zu leben. Sie taucht in das Bohème-Leben ein, veröffentlicht unter dem Namen George Sand und wird zur ersten Frau, die von ihrem Schreiben leben kann. Als Feministin ihrer Zeit weit voraus raucht sie, trägt Männerkleidung und liebt leidenschaftlich – von Musset bis zur Schauspielerin Marie Dorval. Ihre Romane fangen eine ganze Epoche ein, doch ihr wahres Meisterwerk ist ihr Leben.

PUBLIC

**17.09.** 8:30 - 10:15 PM  
Hackesche Höfe Kino

ACCREDITED GUESTS & ON INVITATION

**16.09.** 7:30 - 9:15 PM  
Soho House Berlin

### DIRECTOR / REGIE:

Rodolphe Tissot

### WRITER / DREHBUCH:

Georges-Marc Benamou  
Henri Helman

### CAST:

Nine d'Urso  
Barbara Pravi  
Vincent Londez  
Megan Northam &  
David Kammenos

### GENRE:

Biopic

### BROADCASTER:

France 2  
RTBF on La Trois

### LANGUAGE / SPRACHE:

French / Französisch

OV with English  
subtitles /  
OmeU



## HOUSE OF BELLEVUE

GERMANY / DEUTSCHLAND

HOUSE OF BELLEVUE is a 6-part drama series for ZDFneo/Mediathek. It centers on Emm, a Black, bisexual man in search of belonging. He hopes to find the longed-for antithesis to the conservative life of his foster family within Berlin's ballroom community. When he meets his idol, dancer Lia, and her Kiki House, his dream seems within reach. However, not everything that glitters is glamour...

HOUSE OF BELLEVUE ist eine 6teilige Dramaserie für ZDFneo/Mediathek. Im Zentrum steht der Schwarze, bisexuelle Emm. Auf der Suche nach Zugehörigkeit hofft er, in der Berliner Ballroom Community den ersehnten Gegenentwurf zum konservativen Leben seiner Pflegefamilie zu finden. Als er sein Idol, Tänzerin Lia, und ihr Kiki House kennenlernt, scheint sein Traum zum Greifen nah. Doch es ist nicht alles Glamour, was glänzt...

### PUBLIC

### ACCREDITED GUESTS & ON INVITATION

17.09. 7:30 - 9:00 PM  
Fotografiska Berlin

18.09. 2:00 - 3:30 PM  
Soho House Berlin

### DIRECTOR / REGIE:

Kai S. Pieck  
Toby Chlosta  
Gabriel B. Arrahniö

### WRITER / DREHBUCH:

Toby Chlosta  
Laura Tamoj

### CAST:

Ricco-Jarret Boateng,  
Nora Henes &  
Florence Kasumba

### GENRE:

Drama, LGBTQ+, Dance

### BROADCASTER:

ZDFneo

### LANGUAGE / SPRACHE:

German / Deutsch

OV with English  
subtitles /  
OmeU

© Daniel Lwowski, Emm - Ricco-Jarret Boateng



## INUIT MAKERS (SANAJIIT ᑱᓇ᜵᜷)

CANADA / KANADA

Sanajiit ᑱᓇ᜵᜷ (Inuit Makers) is a 13-episode documentary series immersing audiences in the creative process, craftsmanship, traditional skills, and daily life of Inuit "Makers" living in Nunavut. Filmed using a unique "Slow TV" approach, Sanajiit honours the rhythms and realities of Inuit culture, and the traditional Inuit learning process of "learning by doing" with elders, community members, and a new generation of Inuit.

Sanajiit ᑱᓇ᜵᜷ (Inuit Makers) ist eine 13-teilige Dokuserie, die das Publikum in die kreativen Prozesse, das Handwerk, die traditionellen Fähigkeiten und den Alltag von Inuit-Macher\*innen in Nunavut eintauchen lässt. Mit einem besonderen „Slow TV“-Ansatz gefilmt, würdigt Sanajiit die Rhythmen und Realitäten der Inuit-Kultur sowie den traditionellen Lernprozess der Inuit, des „Learning by Doing“ mit Älteren, Mitgliedern der Gemeinschaft und einer neuen Generation von Inuit, durch welchen Wissen weitergegeben wird.

### DIRECTOR / REGIE:

Gabriela Gamez  
Carol Kunnuq

### WRITER / DREHBUCH:

Carol Kunnuq  
Gabriela Gamez  
Susan Avinaq

### GENRE:

Documentary  
Women  
Indigenous

### BROADCASTER:

Uvagut TV  
Isuma Distribution

### LANGUAGE / SPRACHE:

Inuktitut & English /  
Inuktitut & Englisch

OV with English  
subtitles /  
OmeU

### IN PARTNERSHIP WITH:

DOXUMENTALE

### PUBLIC

### ACCREDITED GUESTS & ON INVITATION

15.09. 8:30 - 10:00 PM  
Hackesche Höfe Kino

17.09. 4:30 - 6:00 PM  
Soho House Berlin

### SUPPORTED BY:





## KAZAKH SCARY TALES

(КАЗАХСКИЕ СТРАШНЫЕ СКАЗКИ)

KAZAKHSTAN / KASACHSTAN

© Freedom Media 2025

Investigator Birzhan is desperate for a promotion to move his family from the village to the city. Taking on cold cases from remote villages — cases shrouded in mystery, with no evidence and no logical explanations. Birzhan doesn't believe in the supernatural. To him, every crime has a human culprit — or is simply the work of nature. But in one village, infants are disappearing, and the elders whisper of an ancient curse — Albasty, a sinister spirit said to devour infants. The locals blame wolves, but Birzhan suspects something far more chilling.

Ermittler Birzhan sehnt sich verzweifelt nach einer Beförderung – damit er seine Familie endlich aus dem Dorf in die Stadt holen kann. Dafür nimmt er ungelöste Fälle aus entlegenen Ortschaften an – Fälle voller Rätsel, ohne Spuren, ohne logische Erklärung. Birzhan glaubt nicht an Übernatürliches. Für ihn hat jedes Verbrechen einen menschlichen Täter – oder ist schlicht ein Werk der Natur. Doch in einem Dorf verschwinden Säuglinge, und die Alten raunen von einem uralten Fluch: Albasty, ein finsterner Geist, der Kinder verschlingt. Die Dorfbewohner geben den Wölfen die Schuld – doch Birzhan ahnt, dass etwas weitaus Schauerlicheres dahintersteckt.

### PUBLIC

16.09. 9:00 - 10:00 PM  
Colosseum Filmtheater

### ACCREDITED GUESTS & ON INVITATION

15.09. 4:30 - 5:30 PM  
Soho House Berlin

DIRECTOR / REGIE:  
Adilkhan Yerzhanov

WRITER / DREHBUCH:  
Adilkhan Yerzhanov

### CAST:

Kuantay Abdimady  
Anna Starchenko  
Shah-Murat Ordabayev  
Aziz Beishenaliyev

GENRE:  
Thriller, Drama

BROADCASTER:  
Freedom Media OTT

LANGUAGE / SPRACHE:  
Russian / Russisch

OV with English  
subtitles /  
OmeU

### IN PARTNERSHIP WITH:



## MOLOCH FILES

CZECH REPUBLIC / TSCHECHISCHE REPUBLIK

After an attack on the President of the Czech Republic, the investigative journalist Martin Braun teams up with the young online investigator Julia to uncover exactly what happened and why. During their search, they become embroiled in a dangerous game of secret services, international politics and forces determined to keep the truth hidden for various reasons. In the search of finding the truth people are dying, so Julia and Martin must reveal what happened before they become the next victims.

Nach einem Anschlag auf den Präsidenten der Tschechischen Republik tut sich der Investigativjournalist Martin Braun mit der jungen Online-Ermittlerin Julia zusammen, um herauszufinden, was genau geschehen ist und warum. Auf ihrer Suche geraten sie in ein gefährliches Spiel aus Geheimdiensten, globaler Politik und Mächten, die aus verschiedenen Gründen versuchen, die Wahrheit zu verbergen. Auf der Suche nach der Wahrheit sterben Menschen, und Julia und Martin müssen herausfinden, was geschehen ist, bevor sie selbst zu den nächsten Opfern werden.

### PUBLIC

15.09. 7:00 - 8:00 PM  
Hackesche Höfe Kino

### ACCREDITED GUESTS & ON INVITATION

16.09. 4:30 - 5:30 PM  
Soho House Berlin

DIRECTOR / REGIE:  
Lukáš Hanulák

WRITER / DREHBUCH:  
Stefan Titka

### CAST:

Miroslav Donutil  
Eliza Rycembel  
Jan Révai

GENRE:  
Thriller

BROADCASTER:  
CANAL+

LANGUAGE / SPRACHE:  
Czech, Polish, Russian /  
Tschechisch, Polnisch,  
Russisch

OV with English  
subtitles /  
OmeU



## OH, OTTO! BELGIUM / BELGIEN

Clumsy, charming, homosexual Otto (26 y.o.) lives in Brussels in his late grandmother's old house. Otto is content. He has it all figured out. Or at least, that's what he thinks. When Otto's first love, Boris, breaks up with him after a relationship of 5 years, and his best friend Lente leaves the city, Otto embarks on a journey to find his place within the vibrant Brussels queer community.

Der tollpatschige, charmante und schwule Otto (26) lebt in Brüssel im alten Haus seiner verstorbenen Großmutter. Otto ist zufrieden. Er glaubt, sein Leben im Griff zu haben. Doch als seine erste große Liebe Boris nach fünf Jahren Beziehung mit ihm Schluss macht und seine beste Freundin Lente die Stadt verlässt, begibt sich Otto auf die Suche nach seinem Platz in der lebendigen queeren Community von Brüssel.

PUBLIC	ACCREDITED GUESTS & ON INVITATION
<b>18.09.</b> 7:30 - 8:45 PM Fotografiska Berlin	<b>17.09.</b> 3:00 - 4:15 PM Soho House Berlin

SUPPORTED BY:  
**flanders image**



hyperbole

## Serial Storytelling for Gen Y & Z

## 03 IMPRESSIONUM

### PUBLISHED BY / HERAUSGEGEBEN VON

Regime Media GmbH

Frankfurter Allee 13-15  
10247 Berlin

hello@serieslyberlin.com

### MANAGING DIRECTOR / GESCHÄFTSFÜHRER

Eike Faeks

### FESTIVAL DIRECTOR / FESTIVALDIREKTOR

Dennis Ruh

### COVER DESIGN / COVER-DESIGN

Styleheads GmbH

### PRINT BY / DRUCK

Centralstation Druck + Kopie GmbH

### DISCLAIMER / HINWEIS

Credits are not contractual for any of the series mentioned in this publication.

Unless otherwise stated, the copyright of the Images is held by the production company or world sales agent of the respective series.

All series and images are the property of their respective copyright holders and are shown with permission. Unauthorized recording or distribution is strictly prohibited.

All rights reserved. No reproduction, copy or transmission of this publication may be made without written permission.

All information in this publication is subject to change without notice.

Angaben zu den Serien in dieser Publikation sind unverbindlich.

Sofern nicht anders vermerkt, liegen die Bildrechte bei der Produktionsfirma oder dem Weltvertrieb.

Alle Serien und Bilder sind Eigentum der jeweiligen Rechteinhaber und werden mit Genehmigung verwendet. Unerlaubte Aufzeichnung oder Verbreitung ist untersagt.

Alle Rechte vorbehalten. Vervielfältigung oder Weitergabe nur mit schriftlicher Genehmigung.

Alle Informationen können ohne Vorankündigung geändert werden.

## 04 VENUES

COLOSSEUM FILMTHEATER  
Schönhauser Allee 123, 10437 Berlin

FOTOGRAFISKA BERLIN  
Oranienburger Str. 54, 10117 Berlin

HACKESCHE HÖFE KINO  
Rosenthaler Str. 40-41, 10178 Berlin

SOHO HOUSE BERLIN  
Torstraße 1, 10119 Berlin



#MBBFunded #MBBGefördert



**MBB**  
Medienboard  
BerlinBrandenburg